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Datum:  3 oktober 2022     Schooljaar 2022-2023 
 
Aanwezig: Joost Martens ( MT )     

Lisa Damen      
  Vera Verdonschot (voorzitter) 

  Marieke Lingg  
  Lieke Bankers      

  Carin van Bussel 
  Jolin Konijnenberg 
  Suzan Merkx     
  Ingrid Donkers       
Afwezig:  Anja Jansen     

 
 

1. Opening en mededelingen 
Vera opent. Kennismakings rondje gemaakt. 

 
2. Ingekomen stukken & notulen 

- 
 

3. Financiën 
Geen bijzonderheden. 
Voor k.v.k. voorletters, naam en geboorte datum door appen naar Marieke.  
  

4. Actielijst 
1) Schoolreisje 

Schoolreis wordt dit jaar geparkeerd, dit door alle stijgende kosten, willen we ouders niet 
nog meer laten betalen voor de ouderbijdrage. Willen rond kunnen komen met 30euro per 
kind.  
 
Wel willen we een leuke dag organiseren --> actiepunt volgende vergadering.  
Joost zet het in zoeklicht.  
 
Ouderbijdrage blijft staan op 14euro per kind.  
 
Verder komt er vanuit de Gemeente Asten een gezamenlijke sportdag voor alle scholen 
uit Asten. 
 

2) Website:  
Actie punt Ingrid past website aan en stuurt dit door naar Pia. Tevens ook notulen online 
zetten.  
 

3) Werkgroepen:  
actie punt Ingrid maakt overzicht compleet van de werkgroepen. Hierna kunnen we kijken 
waar nog  
hulp nodig is.  
 

4) Schoolplein: 
Deze week (3-7 oktober) wordt de uitwerking verwacht. Meerdere toestellen over het 
terrein verdeeld in hout.  
Als akkoord is dan kan het binnen enkele weken geregeld zijn. Hopelijk voor kerst 
gerealiseerd.  
 

5) indelingen vakantie/vrije dagen:  
Kinderen moeten op jaarbasis 930uur maken. Opties eventueel langere schooltijden. Dit 
wordt ingebracht bij de MR. --> actie punt voor Marieke. 
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6) Schoolzwemmen: 
Met schoolzwemmen ben je hele middag mee kwijt voor 30minuten effectief zwemmen.  
Veel kinderen hebben al diploma.  
actie punt: Joost neemt dit mee in zoeklicht en Marieke legt het nog bij MR neer.  
 

7) Schoolfotograaf: 
Anne Smolenaars heeft gevraagd of zij de schoolfoto's zou mogen maken dit jaar. Dit 
staat voor half november op een maandag gepland. 
  

8) Uitstapjes/rijden: 
Veel uitstapjes en vraag voor rijden op korte termijn. Jaarplanning maken zodat ouders 
ook tijd hebben om wat te regelen. Dinsdagen en donderdagen zoveel mogelijk vermijden.  
We hopen dat ouders bereid blijven om te rijden anders kunnen helaas veel uitstapjes niet 
meer doorgaan.  
 

9) Schoolpoort: 
Roy is hier volop mee bezig. Communicatie is nu zo niet op orde. Hopelijk wordt dit snel 
aangepast zodat alles weer optimaal gaat werken.  
 
 
  

   
5. Medezeggenschap Raad 

Anja was helaas afwezig 
 

6. Terugkoppeling werkgroepen 
       -  Introductie: Prima alternatief. Alleen juffen van groep 1-2 vonden het jammer dat ze geen 
 bossen hadden. Jong nederland was goed verlopen alleen jammer dat heel de ochtend 
 regende. Blokhut wordt stuk duurde daarom nu besloten om dat niet te gaan doen. Misschien 
 andere alternatieve zodat we toch afwisselend programma blijven houden per 2 groepen. 
 Groep 5-6 eventueel nachtje slapen? 
 
  
7. Rondvraag & sluiting 

 
 Bieb:  
 de bieb blijft dit jaar toegankelijk. Daarna de vraag het is te duur.  
 School is zich sterk aan het maken dat dit erg belangrijk is dat bieb blijft op school. Dorpsraad 
 is hier ook bij betrokken.  
  
 Verkeer: 
 Nogmaals oproep doen in zoeklicht hoe de aanrij route is bij school. 

 
 
Verder geen vragen en opmerkingen 

 
VOLGEND OVERLEG : Dinsdag 13 december  
 

 


